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 Samorządy w całej Polsce borykają się z problemami związanymi z bieżącym 
funkcjonowaniem oraz związanymi z tym kosztami. Mimo wprowadzonych tarcz ochronnych wciąż 
problemem są rosnące koszty osobowe, energia i obsługi kredytów. Od wielu miesięcy mówimy o 
konieczności racjonalizacji wydatków. Niejednokrotnie w swoich wystąpieniach zwracałem uwagę na 
konieczność dokonywania oszczędności i racjonalizowania wydatków. 

 
Zwracam się więc o rozważenie na etapie przygotowywania projektu budżetu na rok 2023 

zmian  strukturze zarządzania w podległych powiatowi domach pomocy społecznej. Zmiany mogłyby 
polegać między innymi na formalnym połączeniu placówek i przekazanie ich pod jeden zarząd z 
równoczesnym wyznaczeniem osób odpowiedzialnych za bieżący nadzór nad każdym z DPS (w tym 
filią przy ulicy Farbiarskiej).  

 
Pozwoliłoby to zapewnić większość elastyczność w zarządzaniu personelem oraz 

wygenerować oszczędności na kosztach administracyjnych przy równoczesnym utrzymaniu 
wszystkich funkcjonujących u nas domów pomocy społecznej.  

 
Proszę równocześnie o dokonanie analizy finansowej przedstawionej propozycji i 

zaprezentowanie jej radnym w możliwe najkrótszym czasie  
 
 
 


		2022-11-07T11:58:16+0100
	Mariusz Strzępek




